
Zapisnik sastanka Upravnog odbora Kino-kiuoa Zagreb
III.sastanak u 1959.god.

Sastanak je održan 6.travnja,1959 u ponedjeljak.
Na sastanku su bili: Na sastanku nisu bili:

1 .Oreščanin Miloš 1.Kobija Tomo
2 .Hajdler zlatko 2.Kučić Milijoj
5 .Pansini Mihovil J.Durman Teodor
4,Hoholač Vladimir 4.Vranicani Zlatko
5 .Petek Vladimir
6 .Hripko Ivica
7 .Smrček Ljerka

Kučuć Milivoj,Durman Teodor i Vranican Zlatko nisu bili ooavjesteni

Drug Oreščanin predlaže slijedeći dnevni red:
1 .Čitanje dopisa-
2 .Ugovori:

a)ugovor sa "Zora filmom" 
B)ugovor sa "Televizijom"

1 . ČITANJE DOPISA!
Drug Oreščanin čita dopis Republičkog odbora fot-kmo saveza Hrvat
ske u kojemu se opominje Kino-klub Zagreb radi neobavljene registra
cije.Nakon čitanja dopisa nekoliko članova je iznjelo svoje mišlje
nje na osnovu kojega je donesen zaključak da ce tajnik obaviti regi
straciju za koju ce predhodno zatražiti izvještaj sa godišnje skup
štine i popis inventara

Drug Oreščanin čita dopis "Zora filma".Nakon toga čitanja prelazi se 
na drugu točku dnevnog reda,a to je

2 .UGOVORI.
Prema mišljenju druga Oreščanina Kino-klubu Zagreb ne ide u korist 
da ostane pod ugovorom sa "Zora filmom".Postoji mogućnost da se na
čini sličan ugovor sa "Televizijom - Zagreb" ali pod povoljnijim 
uslovima.Prema tome ugovoru,klub bi mogao razviti odredjenu,ugovo
rom predvidjenu,količinu filma i dobiti oko 2o.ooo dinara mjesečno. 
Nakon ovih općih informacija drug Oreščanin čita nacrt ugovora ko
jeg daje na diskusijuB
dr.Pansini predlaže da se u ugovoru precizira:

a) količina filmske vrpce koju su nam obavezni razviti 
u toku jedne godine.

b) količina bi trebala biti odredjena za cijelu godinu 
a nikako po mjesecima,jer postoji izvjesno razdoblje 
u kojem se daleko više radi nego u drugim razdobljima 
godine.

c) ugovorom treba predvidjeti mogućnost razvijanja i preko 
ugovorene količine koju su nam obavezni razviti, kao 
i cijenu za to prekoplansko razvijanje.

Prijedlozi dr. Pansinija su prihvaćeni i uneseni u nacrt ugovora.

5IRAZNO.
Dr. Pansini predaje pravilnik 0 ispitima i program rada.
Dr. Pansini postavlja pitanje table.Drug Oreščanin misli da nemamo 
novaca.Naglašeno je da ploča ne treba, oiti reprezentativna pa da 
prema tome ne treba mnogo novaca.Ona će služiti članovima za obavjesi 
ti.čto znači da ju treba smjestiti na mjesto koje je pristupačno, 
odnosno dosta olizu,tako da svaki član može povremeno svratiti do 
ploče gdje ce naći potrebne informacije.
Dr. Pansini predlaže da se pošalje dopis svim članovima kluba koji 
nisu platili"članarinu,r^kao i to da se organizira što više sastanaka 
sa svim članovima kluba .



2.

Drug Hajdler naglašava da bi na neki način trebalo obavještavati 
članstvo o zaključcima Upravnog odbora.Povodom ovog prijedloga 
nije donesen nikakav konkretan zaključak.
Drug Oreščanin ponovo podvlači da btf nam bio potreban tehnički 
sekretar,medjutim poteškoća je u tome što se za takovo lice treba 
plačeti Socijalno osiguranje,a taj trošak Klub ne može snositi. 
Pitanje blagajnika još nije riješeno.
Iz diskusije nekolicine članova saznali smo da se u bunkerima film
skih poduzeća nalaze filmovi koje bi klub mogao iskoristiti. Za 
te filmove pobrinut će se drug Hoholač.

8888
Sastanak je zaključen a idući je zakazan za ponedjeljak 13.travnja 
ove godine.

Zaključci.
1. Registraciju kluba izvršiti će drug Hajdler,tajnik kluba u naj

skorije vrijeme(Predhodno će zatražiti godišnji izvještaj i popis 
inventara od druga Sudovića.)

2. Drug Oreščanin ce raditi na zaključivanju ugovora sa "Televitijom 
Zagreb” (predhodno će u ugovor unijeti izmjene koje su mu predio 
žene na ovom sastanku),

3. Drug Hripko će pronaći mjesto za tablu i organizirati njenu iz
radbu i postavljanje.

4. Tajnik kluba poslat će dopis svim članovimakoji nisu platili čla
narinu .

5. Drug Hoholač će se interesirati za filmove koji se nalaze u bunke
rima pojedinih filmskih poduzeća.

6. Tajnik če ubuduće pismenim putem obavještiti za sastanak one čla
nove kluba krnji nisu prisustvovali nr uhodnom sastanku, a pogo
tovu one koji uzastopce nisu bili obavještavani.

7. Drugarica Smrček će na idućem sastanku pročitati prijedlog pra
vilnika za rad biblioteke.(Na ovom sastankunije bilo vremena)

8. Uprava kluba će na idućem sastanku donijeti zaključak o načinu 
na koji će se članstvo redovno obavještavati o radu Upravnog odbo 
ra i o zaključcima.

9. Uprava kluba će na idućem sastanku govoriti i o sastancima sa 
cjelokupnim članstvom.

lo. Drug Oreščanin će pronaći adrese ljudi koji su razvijali preko klu 
i uputiti im dopise.Dopise ce se uputiti i ostalim klubovima.

Zapisničara Članovi; Predsjednik:


